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شماره

صفحه

روزنامه

رئیس سازمان راهداری خبر داد؛

پیش فروش بلیت اتوبوس برای ایام اربعین
حضور اسنپ و تپسی برای جابجایی زائران

در دیدار سردار رادان با پزشکیان عنوان شد؛

کسب  پزشکیان،  مسعود  دفتر  در  حضور  با  رادان  احمدرضا  سردار 
اعتماد مردم از سوی رئیس جمهور منتخب را از طرف خود و تمامی 
برای وی آرزوی  تبریک گفت و  فراجا  فداکار  کارکنان خدوم و 

موفقیت کرد.
منتخب  رئیس جمهور  با  دیدار  در  رادان  سردار  ایسنا،  گزارش  به 
با  قوا  کل  فرمانده  زعامت  با  همواره  انتظامی  نیروی  کرد:  تصریح 
دولت برخاسته از اراده ملت و در انجام وظایف قانونی همکاری کرده 

است. پزشکیان نیز در این دیدار ضمن تاکید بر حفظ حقوق اجتماعی 
خدمات  و  رادان  سردار  محبت  ابراز  از  مردم،  کرامت  به  احترام  و 
خالصانه همه نیروهای انتظامی در عرصه های مختلف، به ویژه تلاش 
برای برگزاری انتخابات اخیر ریاست جمهوری در سایه امنیت و نظم 

کامل، قدردانی کرد.

و  حمل  و  راهداری  سازمان  رئیس 
خبرها  آخرین  کشور  جاده ای  نقل 
را  اربعین  زائران  جابجایی  درباره 
قبل  روز   ۲۰ گفت:  و  کرد  اعلام 
از اربعین پیش فروش بلیت اربعین 
پیش  مهران  مرز  اما  می شود  آغاز 
همچنین  داشت.  نخواهند  فروش 
بحث  در  نیز  اسنپ  و  تپسی  امسال 
حضور  اربعین  مسافران  جابه جایی 

خواهند داشت.
امانی  داریوش  ایسنا،  گزارش  به 
وزارت  در  که  خبری  نشست  در 
تشریح  منظور  به  شهرسازی  و  راه 
سیزدهم  دولت  دستاوردهای 
یکی  اینکه  بیان  با  شد  برگزار 
سازمان  اصلی  مأموریت های  از 
جاده ای  حمل ونقل  و  راهداری 
کیلومتر  هزار   ۲۳۰ نگهداشت 
روستایی  و  شریانی  اصلی  راه های 
برآورد  براساس  اظهار کرد:  است، 
کشور  راه های  ارزش  کارشناسی 
اگر  که  است  همت   ۷۰۰۰ حدود 
را  کشور  راه های  نگهداری  هزینه 
بگیریم  نظر  در  ارزش  درصد  سه 
راه ها  نگهداری  برای  همت   ۲۰۰

نیاز است.
گذشته  سال  سه  در  افزود:  وی 
شده،  انجام  اقدامات  به  توجه  با 
رشدی  راهداری  سازمان  درآمد 
از  بسیاری  و  داشت  درصدی   ۱۲۰
دستاوردهای کنونی به این درآمدها 

بازمی گردد.
رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای تصریح کرد: در حوزه راه 
 ۷۴۳۵ سیزدهم  دولت  در  روستایی 
 ۳۰ که  است  شده  ساخته  کیلومتر 
درصد رشد نسبت به زمان مشابه در 

دولت گذشته داشته است.
مهم ترین  از  یکی  افزود:  وی 
نگهداری  درخصوص  شاخصه ها 
و  اصلی  راه های  روکش  راه ها، 
شریانی بود که سرجمع در ۳۳ ماه 
کیلومتر  هزار   ۲۴ سیزدهم،  دولت 
است  شده  انجام  آسفالت  روکش 
به  نسبت  را  توجهی  قابل  رشد  که 

دولت گذشته نشان می دهد.
ترانزیت  موضوع  داد:  ادامه  امانی 
دولت  مهم  اقدامات  از  دیگر  یکی 
گذشته  سال  در  که  بود  سیزدهم 
 ۱۴.۷ به  جاده ای  ترانزیت  میزان 
میلیون تن رسید. همچنین سه ماهه 
ترانزیت  میزان  نیز   ۱۴۰۳ سال 
جاده ای نسبت به سال گذشته حدود 

۷۰ درصد افزایش داشته است.
به گفته وی سال گذشته ۵۱۵ میلیون 
تن جابه جایی کالا در کشور انجام 
شد که رشد ۱۰ درصدی نسبت به 

سال ۱۴۰۱ داشت.
حمل  و  راهداری  سازمان  رئیس 
بخش  در  کشور  جاده ای  نقل  و 
دیگری از صحبت هایش به کمبود 
کرونا  از  پس  کشور  در  اتوبوس 
این  وجود  با  گفت:  و  کرد  اشاره 
میلیون   ۱۴۸ گذشته  سال  مشکلات 

جابه جایی مسافر در کشور انجام شد 
 ۱۸ رشد   ۱۴۰۱ سال  به  نسبت  که 

درصدی داشت.
نقطه   ۸۷۸ افزود:  همچنین  وی 
سیزدهم  دولت  ابتدای  در  پرحادثه 
 ۴۲۱ گذشته  سال  که  شد  شناسایی 
که  شدیم  متعهد  و  شد  رفع  نقطه 

مابقی را تا پایان امسال رفع کنیم.
معاون وزیر راه شهرسازی در ادامه 
به برگزاری مراسم اربعین نیز اشاره 
کرد و گفت: کمبود ۶۰۰۰ اتوبوس 
برای اربعین داریم ولی امسال قرار 
است از سایر ظرفیت های موجود در 
کشور  در ایام اربعین استفاده شود.

بودجه های  در  اینکه  بیان  با  وی 
واردات  گذشته  سال  دو  سنواتی 
کمتر  کارکرد  با  اتوبوس های 
با  که  شد  داده  اجازه  سال  پنج  از 
انجام شده گره های کار  تلاش های 
سفارش  ثبت  کرد:  عنوان  شد،  باز 
و  است  شده  آغاز  اتوبوس ها  این 
امیدواریم که برای اربعین سال بعد 
افزوده  ناوگان  به  اتوبوس ها  این 
استفاده  به  همچنین  شود.امانی 
ناوگان طرف عراقی در ایام اربعین 

نیز اشاره کرد.
به  اشاره  با  همچنین  امانی 
برنامه ریزی انجام شده برای نوسازی 
۸۵ هزار دستگاه اتوبوس، مینی بوس 
مقرر  گفت:  کشور  در  کامیون  و 
شد این نوسازی در مدت پنج سال 

و از محل تولید داخل باشد.
رئیس سازمان راهداری و حمل ونقل 
جاده ای اظهار کرد: مشکل اصلی در 
مشخص  ناوگان،  نوسازی  موضوع 
بانک  از  ارز  تخصیص  محل  شدن 
مرکزی یا وزارت صنعت، معدن و 
بود که درنهایت مقرر شد  تجارت 
وزارت صمت از محل ارزهای خود 

آن را بپردازد.
از  دیگری  بخش  در  امانی 
صحبت هایش در پاسخ به این سؤال 
که آیا قیمت بلیت اتوبوس اربعین 
گفت:  خیر،  یا  است  شده  مشخص 
قیمت بلیت در ستاد اربعین مشخص 
از  قبل  روز   ۲۰ همچنین  می شود. 
اربعین  بلیت  فروش  پیش  اربعین 
پیش  مهران  مرز  اما  می شود  آغاز 

فروش نخواهند داشت.
و  تپسی  امسال  کرد:  عنوان  وی 
جابه جایی  بحث  در  نیز  اسنپ 
خواهند  حضور  اربعین  مسافران 
همچنین  راه  وزیر  داشت.معاون 
آیا  که  سؤال  این  به  پاسخ  در 
انجام  اربعین  ایام  در  کاروانی  سفر 
ستاد  افزود:  خیر،  یا  شد  خواهد 
اربعین تاکنون امکان انجام سفرهای 

کاروانی را نپذیرفته است.

تحلیل این خبر را در صفحه اول بخوانید

رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل مسافر شهرداری شیراز از ثبت نام 
سرویس مدارس دانش آموزان در سامانه سفیر مهر خبر داد و گفت: 
والدین دانش آموزان کلانشهر شیراز فقط می توانند از طریق این سامانه 
اقدام  نام  ثبت  به  نسبت  جاری  مردادماه  پایان  تا   safirmehr.shiraz.ir

کنند.
بر  اینکه  بیان  با  باباخانی  پیمان  سرویس خبری / خدیجه غضنفری: 
اساس مصوبه هیئت وزیران وظیفه ارائه خدمات سرویس مدارس سال 
گفت:  خبرنگاران  جمع  در  شد  واگذاری  شهرداری  برعهده  گذشته 
طراحی یک سامانه اینترنتی بابت ثبت نام سرویس مدارس مدنظر قرار 
گرفت تا والدین و رانندگان بتوانند در آن نسبت به ثبت نام اقدام کنند.
اشاره  با  شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل  مدیریت  سازمان  رئیس 
بیان کرد: در طراحی این سامانه تمام  به راه اندازی سامانه سفیر مهر، 
والدین،  اطلاعات  همه  و  است  شده  گرفته  نظر  در  امنیتی  تمهیدات 

دانش آموزان و رانندگان ثبت خواهد شد.
باباخانی ادامه داد: سامانه و بستر نرم افزاری آن از لحاظ مالکیت متعلق 

به شهرداری شیراز است.
وی خاطرنشان کرد: از ۲۷ شرکت حمل و نقل متقاضی سرویس پس از 
ارزیابی ها ۲۳ شرکت پروانه صادر شد و سرویس مدارس زیرمجموعه 

این شرکت ها قرار خواهند گرفت.
رانندگان  بیان کرد:  رئیس سازمان حمل ونقل مسافر شهرداری شیراز 
متقاضی والدین تا پایان مرداد فرصت دارند تا با مراجعه به سامانه سفیر 

مهر ثبت نام برای سرویس دانش آموزان خود را انجام دهند.
مدارس  در  دانش آموزان  نام  ثبت  صورتی  در  کرد:  مطرح  باباخانی 
سازمان  به  مراجعه  با  می توانند  والدین  نشود  انجام  مردادماه  پایان  تا 
مدیریت حمل و نقل مسافر شهرداری شیراز در نیمه اول شهریورماه 

نسبت به ثبت نام سرویس مدارس دانش آموز اقدام کنند..
مدارس  سرویس  برای  متقاضی  رانندگان  کرد:  خاطرنشان  باباخانی 
می تواند با مراجعه به ۲۰ پیشخوان معرفی شده ثبت نام کنند و کارت 
گواهینامه  ارائه  و  آموزشی  کلاس های  گذراندن  از  بعد  را  صلاحیت 

دریافت کنند.
رئیس سازمان حمل ونقل مسافر شهرداری شیراز همچنین درخصوص 
شرایط ثبت نام و دریافت کارت صلاحیت رانندگان گفت: سن بالای 
۲۳ سال، استعلام اعتیاد، گواهینامه معتبر، عدم سابقه کیفری، استعلام 

تب کار و معاینه فنی خودرو مدنظر قرار دارد، و گذراندن کلاس های 
و  جلوگیری  نوجوان،  و  کودک  روانشناسی  خشم،  کنترل  آموزشی 
اطفای حریق و آموزش کمک های اولیه به صورت رایگان در مراکز 

فنی و حرفه ای برای دریافت کارت صلاحیت لازم است.
وی با اشاره به اینکه در سال گذشته 9 هزار راننده خدمات سرویس 
مدرسه در کلانشهر شیراز را به عهده داشتند، افزود: در حال حاضر سه 

هزار راننده در این سامانه ثبت نام کرده اند.
تاکید  شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل  مدیریت  سازمان  رئیس 
کرد: والدین دانش آموزان از طریق سامانه سفیر مهر اقدام به ثبت نام 

دانش آموزان کنند.
به  اقدام  مهر  از سامانه سفیر  والدینی خارج  اگر  اضافه کرد:  باباخانی 
گرفتن سرویس مدارس کنند در صورت ایجاد مشکل مسئولیت کامل 
آن به عهده والدین است، همچنین تخلف مدیر اجرایی در این خصوص 

سریعاً پیگیری خواهد شد.
باباخانی با بیان اینکه ثبت نام سرویس مدارس به صورت دستی و سنتی 
وجود ندارد، تاکید کرد: مدارسی که با شهرداری همکاری نداشته باشند 
براساس مصوبه شورای ترافیک به شورای آموزش و پرورش معرفی و 

با مدیر مدرسه برخورد خواهد شد.
رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل مسافر شهرداری شیراز در بخش 
دیگری از سخنانش گفت: برای پرداخت هزینه سرویس مدارس در 
حال رایزنی برای تسهیلات بین صفر تا چهار درصد با سه بانک هستیم.
همچنین  شیراز  شهرداری  مسافر  حمل ونقل  مدیریت  سازمان  رئیس 
گفت: اولیای دانش آموزان کلیه مقاطع تحصیلی جهت ثبت نام خدمات 
حمل ونقل دانش آموزی برای سال تحصیلی ۱۴۰۳-۱۴۰۴ به سامانه سفیر 

مهر )safirmehr.shiraz.ir( مراجعه کنند.

سخنگوی وزارت امور خارجه:رئیس سازمان مدیریت حمل ونقل مسافر شهرداری شیراز تاکید کرد؛

دستگاه دیپلماسی با تمام توان 
در خدمت رئیس جمهور منتخب خواهد بود

خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
که  گفت  ایران  اسلامی  جمهوری 
را  خود  تلاش  تمام  سیزدهم  دولت 
کار  به  ایران  ملی  منافع  تأمین  برای 
این  نیز  باقیمانده  مدت  در  و  بست 

تلاش ها ادامه خواهد داشت.
ناصر  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
امور  وزارت  سخنگوی  کنعانی 
ماه  رسیدن  فرا  تسلیت  با  خارجه 
برگزاری  به  اشاره  با  و  محرم 
انتخابات  دوره   چهاردهمین 
باشکوه  حضور  و  جمهوری  ریاست 
مردم  گفت:  انتخابات  این  در  مردم 
زرین  صفحه  انتخابات  در  حضور  با 
دیگری در تاریخ ۴۵ ساله جمهوری 
اسلامی ایران رقم زدند. برگزاری این 
انتخابات در دو مرحله و در دو هفته 
پشت سرهم و آن هم در کمتر از ۵۰ 
شهدای خدمت،  شهادت  از  بعد  روز 
نشان دهنده عمق مردم سالاری دینی 

در کشور است.
تحریم  رفع  مذاکرات  برای  اینکه 
باید  می شود  عمل  چطور  آینده  در 
جدید  دولت  فعالیت  آغاز  منتظر 

باشیم
پاسخ  در  خارجه  وزارت  سخنگوی 
موضوع  با  ارتباط  در  سوالی  به 
گفت:  تحریم ها  رفع  مذاکرات 
تحریم ها  رفع  مذاکرات  موضوع 
دارد  روشنی  و  مشخص  کار  و  ساز 
چارچوب  در  سیزدهم  دولت  و 
تمام  کشور،  کلان  سیاست های 
تا  را  خود  دیپلماتیک  تلاش های 
روزی  تا  و  بسته  کار  به  لحظه  این 
که دولت مسئولیت را بر عهده دارد 
تمام تلاش های خود را در چارچوب 
ساز و کار تعریف شده ادامه می دهد.

آینده  در  اینکه  داد:  ادامه  کنعانی 
چطور عمل می شود باید منتظر آغاز 
در  البته  باشیم.  جدید  دولت  فعالیت 
نامزدها  انتخاباتی  رقابت های  دوران 
رویکردهای خود را از طرق مختلف 

به سمع و نظر مردم رساندند.
طرف  با  باواسطه  گفت وگوی 
آمریکایی در فواصل مختلف انجام 

شده
سخنگوی وزارت خارجه همچنین در 
برخی  با  ارتباط  در  سوالی  به  پاسخ 
مورد  در  پیش  چندی  که  اخباری 
عمان  در  آمریکا  و  ایران  مذاکره 
در  من  گفت:  است،  شده  مطرح 
منتشر  اخبار  به  نسبت  مقطع  همان 
موضع گیری  زمینه  این  در  شده 
این  از  پیش  که  طور  همان  کردم. 

گفتم کانال های دیپلماتیک بین ما و 
طرف های مذاکره کننده برقرار است 
و روش های مختلفی برای تبادل پیام 

داریم.
باواسطه  گفت وگوی  افزود:  کنعانی 
فواصل  در  آمریکایی  طرف  با 
انجام شده و روند مذاکرات  مختلف 
جاری است و هر زمانی که نیاز باشد 

جزئیات آن منتشر خواهد شد.
میز  به  پایبند  ایران  تاکید کرد:  وی 
مذاکره است و در مسیر تأمین منافع 
که  داشته  تلاش  همواره  کشور  ملی 
از مسیرهای دیپلماتیک بهترین نحو 

استفاده کند.
دستگاه دیپلماسی با تمام توان خود 
منتخب  رئیس جمهور  خدمت  در 

خواهد بود
در  خارجه  امور  وزارت  سخنگوی 
آیا  اینکه  بر  مبنی  سوالی  به  پاسخ 
رئیس جمهور  با  دیپلماسی  دستگاه 
است  رایزنی  و  تعامل  در  منتخب 
عنوان  به  دیپلماسی  دستگاه  گفت: 
توان  تمام  با  حاکمیتی  دستگاه  یک 
خود در خدمت رئیس جمهور منتخب 

خواهد بود.
وی ادامه داد: در این زمینه مشورت ها 
رئیس جمهور  با  نظرها  تبادل  و 
وزارت  سطح  عالی ترین  در  منتخب 
خارجه انجام شده است و همکاری ها 
با  حوزه  این  در  مشورت ها  و 
است  روزمره  منتخب  رئیس جمهور 
پیدا  ادامه  جدید  دولت  تشکیل  تا  و 
دستگاه  نیز  آن  از  بعد  و  می کند 
دستگاه  یک  عنوان  به  دیپلماسی 
حاکمیتی و از ارکان اصلی دولت به 

تلاش های خود ادامه خواهد داد.
روابط با چین ادامه پیدا می کند

جمهوری  خارجه  وزارت  سخنگوی 
پاسخ  در  همچنین  ایران  اسلامی 
ایران  روابط  با  ارتباط  در  سوالی  به 
به  توجه  با  جدید  دولت  در  چین  با 
به مسعود  مقامات چین  تبریک  پیام 
به  چین  با  روابط  گفت:  پزشکیان 
عنوان یکی از کشورهای مهم و مؤثر 

در منطقه ادامه پیدا می کند.
با  ایران  روابط  داد:  ادامه  کنعانی 
دولت های  و  مختلف  کشورهای 
کلی  سیاست های  تابع  دوست 
بر  نگاه  با  ایران  اسلامی  جمهوری 
در  و  است  کشور  ملی  منافع  تأمین 
از  بیش  که  امیدواریم  ارتباط  این 
ایران  روابط  گسترش  شاهد  پیش 
چین  جمله  از  دوست  کشورهای  با 

باشیم.

مدیرعامل شرکت آبفا فارس:

اصلاح و توسعه بالغ بر ۷۰ کیلومتر 
خط انتقال و شبکه توزیع آب در استان

مدیرعامل شرکت آبفا استان فارس 
 ۷۰ بر  بالغ  توسعه  و  اصلاح  از 
توزیع  شبکه  و  انتقال  کیلومتر خط 
و روستاهای  در شهرها  آب شرب 
استان، طی ۳ ماه گذشته خبر داد و 
اقدامات  گذشته  ماه های  در  گفت: 
در  مطلوبی  بنایی  زیر  و  اصلاحی 
حوزه تأمین آب شرب مردم فارس 

در سراسر استان انجام شده است.
نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
آبفا  شرکت  عمومی  روابط  از 
تأکید  با  شبانی  علی  فارس  استان 
خشکسالی  تداوم  دلیل  به  اینکه  بر 
کافی  بارش  عدم  از  ناشی  های 
آثار  و  اخیر  سال های  طی  باران 
و  شهرها  بیشتر  در  آن،  از  ناشی 
آب  تأمین  برای  استان  روستاهای 
مضاعفی صورت  تلاش  باید  شرب 
و  خداوند  عنایت  با  گفت:  پذیرد، 
مدون  برنامه ریزی  از  بهره گیری  با 
آبی  تنش  مضاعف،  تلاش  با  توأم 
برای  استان  روستاهای  و  شهرها 
به  جاری  سال  تابستان  از  گذر 
خوبی مدیریت شد و امروز که در 
هستیم،  تابستان  آغازین  روزهای 
علاوه بر مدیریت و رفع تنش آبی 
در غالب شهرها و روستاهای استان، 

بسیار  زیربنایی  و  بنیادی  اقدامات 
آب  پایدارسازی  جهت  در  خوبی 
شرب مناطق دارای اولویت صورت 
پذیرفته است و وضعیت مطلوبی را 

در سراسر استان شاهد هستیم.
تعمیر  افزود:  راستا  همین  در  وی 
آبرسانی  تأسیسات  نگهداشت  و 
پوشش  تحت  همچنین  و  موجود 
ایجاب  جدید  مشترکین  دادن  قرار 
توسعه ای  طرح های  تا  می کند 
طراحی  آبرسانی  حوزه  در  تازه ای 

و اجرا شود.
آبفا  شرکت  کرد:  اضافه  شبانی 
بر  علاوه  اخیر،  ماه   ۳ در  فارس 
اقدامات فنی و مهندسی گسترده در 
تأسیسات  نگهداری  و  تعمیر  جهت 
آبرسانی، ارتقاء کمی و کیفی آب 
گسترش  همچنین  و  موجود  منابع 
حوزه خدمات خود، اقدام به اصلاح 
خط  کیلومتر   ۷۰ بر  بالغ  توسعه  و 
و  شهری  توزیع  شبکه  و  انتقال 
توسعه  و  اصلاح  شامل  روستایی، 
انتقال  خط  کیلومتر   ۱۰ بر  افزون 
و همچنین اصلاح و توسعه بیش از 
۶۰ کیلومتر شبکه توزیع آب شرب 
در شهرها و روستاهای استان نموده 

است.

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری شیراز اعلام کرد؛

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری شیراز 
این  در  سرمایه گذاری  توسعه  تخصصی  نشست  ششمین  برگزاری  از 

کلان شهر خبر داد.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
توسعه  تخصصی  نشست  برگزاری ششمین  از  معصومی  هومان  شیراز، 

سرمایه گذاری در شیراز خبر داد.
وی با بیان این مطلب که موضوع نشست ششم، »سازوکارهای مدیریت 
زمان و هزینه در پروژه های سرمایه گذاری« است، گفت: روز پنج شنبه 
اساتید  و  اقتصادی  فعالان  مدیران شهری،  از  میزبان جمعی  تیرماه   ۲۱
دانشگاهی هستیم تا مسائل حوزه سرمایه گذاری را به صورت تخصصی 

بررسی کنیم.
رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری شیراز 
نشست  یک  ماه   ۶ هر  شهر،  اسلامی  شورای  مصوبه  اساس  بر  افزود: 
سرمایه گذاری،  چالش های  رفع  و  آسیب شناسی  هدف  با  تخصصی 
بررسی نقاط قوت و ضعف در این حوزه و دست یابی به راهکارهای 

بهبود وضعیت سرمایه گذاری در این کلان شهر برگزار می شود.
بررسی های  و  پیشین  نشست های  اساس  بر  کرد:  بیان  معصومی 
و  سرمایه گذاران  با  متعدد  گفت وگوهای  پیرو  همچنین  گرفته،  انجام 
فرآیند  اخذ مجوزها و  انجام سریع  مدیران شهری،  اقتصادی و  فعالان 
سرمایه گذاری، پیش بینی زمان مناسب جهت اجرا و مدت بهره برداری 
پروژه های مشارکتی از عناصر مهم و تأثیرگذار در جذب سرمایه گذاران 
پنجره  درگاه  راستا  این  در  شیراز  شهری  مدیریت  مجموعه  که  است 
واحد سرمایه گذاری را ایجاد کرد که در حال طی مراحل نهایی برای 

اجرایی شدن است.
سازمان  فعالیت های  اخیر  سال  چند  طی  اینکه  به  اشاره  با  وی 
سرمایه گذاری رشد و سرعت زیادی داشته است، خاطرنشان کرد: رقم 
بودجه های تکلیفی شورای اسلامی شهر برای جذب سرمایه گذاری که 

سال گذشته برای  و  تومان  میلیارد  هزار   ۱۵ بر  بالغ   ۱۴۰۱ سال   برای 
۲۰ هزار میلیارد تومان بود، بیانگر جایگاه و اهمیت این حوزه است.

رئیس سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری شیراز 
اجرای پروژه های مشارکتی از طریق سرمایه گذاری را از منابع درآمد 
پایدار برای مدیریت شهری دانست و گفت: اختصاص ششمین نشست، 
نشان دهنده  هزینه،  و  زمان  مدیریت  موضوع  به  تخصصی  صورت  به 
اهمیتی است که شورا و شهرداری شیراز برای جذب سرمایه گذاران و 

جلب اعتماد و رضایت آنها قائل است.
کرد:  اضافه  سرمایه گذاری  عرصه  در  شهری  مدیریت  مقام  این 
با  تخصصی  نشست  پنج  تاکنون   ۱۴۰۰ بهمن  از  راستا  همین  در 
موضوعات بررسی آسیب ها و چالش های سرمایه گذاری، پنجره واحد 
به کارگیری  سرمایه گذاری،  در  اعتمادسازی  و  امنیت  سرمایه گذاری، 
ظرفیت شرکت های دانش بنیان و استارتاپ ها در حوزه سرمایه گذاری، 
تنوع بخشی به فرصت های سرمایه گذاری با رویکرد فرصت های مولد، 
همکاری با بورس و فرابورس در توسعه سرمایه گذاری در شیراز و... 
توسط سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی برگزار شده است.
تخصصی سرمایه گذاری صبح  نشست  این گزارش، ششمین  اساس  بر 
شورای  اعضای  با حضور   ۱۳ تا   ۸ ساعت  از  تیرماه   ۲۱ پنج شنبه  روز 
اسلامی شهر، شهرداران مناطق و مدیران شهری، اساتید دانشگاه و برخی 

فعالان حوزه اقتصاد برگزار می شود.

رئیس قوه قضائیه:

نظارت بر زندان ها و زندانیان نباید کمرنگ شود

نظارت  مقوله  بر  قضائیه،  قوه  رئیس 
طی  که  زندانیان  و  زندان ها  بر 
صورت  خوبی  به  گذشته  سال های 
گرفت و نباید کمرنگ شود، تاکید 

کرد.
مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
محسنی  والمسلمین  حجت الاسلام 
نشست  در  سخنانی  طی  اژه ای، 
شورای عالی قوه قضائیه تاکید کرد: 
مقوله نظارت بر زندان ها و زندانیان 
خوبی  به  گذشته  سال های  طی 
یابد  استمرار  باید  و  صورت گرفت 
و نباید کمرنگ شود و باید همواره 
در زمره اولویت های مقامات سازمان 
در  ذیصلاح  مقامات  و  زندان ها 
گزارش هایی  بعضاً  باشد؛  دادستانی 
زندانیان  از  بازرسی ها  نحوه  بر  ناظر 
واصل  ما  به  زندان،  به  ورودی 
در  که  است  آن  ما  تاکید  می شود؛ 

بازرسی از زندانیان هنگام داخل شدن 
از ورود  به زندان، جهت جلوگیری 
باید  زندان،  داخل  به  ممنوعه  اشیای 
صورت  به  قانونی  و  شرعی  قواعد 
افراد  حرمت  و  شود  رعایت  کامل 

پاس داشته شود. 
زندانی  صدها  میان  در  است  ممکن 
متخلف  فرد  یک  زندان،  به  وارده 
شی  بخواهد  که  باشد  داشته  وجود 
ممنوعه ای را وارد زندان کند، به هیچ 
آن  راه  کردن  سَد  برای  نباید  وجه 
زندانیان  سایر  حرمت  متخلف،  فردِ 
رعایت نشود؛ حرمت کلیه زندانیان 
و  شود  حفظ  کامل  صورت  به  باید 
زندانیان  از  بازرسی ها  موعد  در  اگر 
زندانی ای  حرمت  خدای ناکرده 
خواهد  دنبال  به  آثاری  شود،  هتک 
 داشت که شاید قابل دفاع و جبران 

نباشد.

شهردار منطقه ۶ شیراز از عملیات پلمپ قانونی یک مجتمع آموزشی 
در بولوار آیت الله میرزای شیرازی بامداد دوشنبه ۱۸ تیرماه خبرداد و 
گفت: این اقدام در راستای اجرای آرای قطعی کمیسیون ماده صد و 
دیوان عدالت اداری توسط عوامل اجرایی شهرداری منطقه ۶ اجرا شد.

به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، 
ایام سوگواری  فرارسیدن  مناسبت  به  تسلیت  با عرض  قادری  مسعود 
 ۱۰۰ ماده  کمیسیون  قطعی  رأی  کرد:  اظهار  شهیدان  سالار  و  سید 
پیرو درخواست های  پلمپ یک مرکز آموزشی  درخصوص عملیات 
مکرر شهروندان و رسیدگی به یکی از مهمترین گره های ترافیکی در 

بولوار آیت الله میرزایی شیرازی در دستورکار قرار گرفت.
وی با تاکید بر این موضوع که مطالبات مردمی و مطالعات کارشناسی 
مبنای اقدامات شهرداری در حوزه های مختلف است، بیان کرد: اجرای 
قانون  صد  ماده  کمیسیون  قطعی  رأی  اجرای  راستای  در  حکم  این 

شهرداری و آرای قطعی دیوان عدالت اداری انجام شد.
شهردار منطقه ۶ شیراز رفاه شهروندان را در اولویت مدیریت شهری 
میرزای  بولوار آیت الله  در  مجتمع آموزشی  این  بیان کرد:  و  دانست 
شیرازی فعالیت داشت و مشکلات عدیده ترافیکی را به همراه داشت.

دارای  ایمنی  لحاظ  از  آموزشی  مجتمع  این  اینکه  بیان  با  قادری 
خدمات  و  آتش نشانی  سازمان  کرد:  اعلام  بود،  عدیده ای  نقص های 
ایمنی شهرداری شیراز مکاتبات متعددی پیرامون عدم رعایت نکات 
ایمنی در این مرکز داشته است و هرلحظه امکان بروز حادثه وجود 

داشت.
وی با بیان اینکه اجرای رأی کمیسیون ماده صد و دستور مقام قضایی 
اجرا شد، افزود: این مجتمع آموزشی در حوزه استحفاظی و گروه یک 
باغات قصردشت واقع شده و این اقدام مدیریت شهری گام مهمی در 

راستای صیانت از فضای سبز محسوب می شود.
منظور  به  راسخ  عزم  از  سخنانش  پایانی  بخش  در   ۶ منطقه  شهردار 
رسیدگی به تمامی تغییر کاربری های غیرمجاز با اولویت حفظ باغات 

گروه یک خبر داد.
گفتنی است، شهرداری منطقه ۶ از مدت ها پیش با طی کردن مراحل 
قانونی و نصب بنر بر دیوار این مجموعه آموزشی پیرامون تعطیلی این 

مرکز اطلاع رسانی لازم را انجام داده بود.
لازم به ذکر است، عملیات پلمپ این مرکز آموزشی بامداد دوشنبه 
۱۸ تیرماه با دستور مقام قضایی و طی کردن مراحل قانونی انجام شد.

شهردار منطقه ۶ شیراز خبر داد؛


